
KFU sekretariat 

Besøksadresse: Sandvigå 7 4007 Stavanger, 4. etasje    
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Leder: Marte Selseng 

Sekretær: Therese Utkilen 

 

 
 
Referat fra styremøte 26.11.2024 
 

Tidspunkt  Klokken 18:30– 20:30 

Sted Sandvigå 7, 4007 Stavanger (Teams for de som ikke kan delta fysisk)  

Deltakere Kommunedel Styremedlem Styremedlem 

Leder Marte Selseng-Hagland  

Eiganes / Våland   

Hillevåg  Sigbjørn Nedland 

Hinna   

Hundvåg Jon Inge Eide Espen Svendsen 

Madla   

Storhaug  Marit Vibe Balchen  

Tasta  Lisemari Torgersen 

Finnøy Tove Bergjord  

Rennesøy   

Sekretariatsleder Nina Bøhnsdalen  

Organisasjonssekretær Therese Utkilen  
 

Saksliste  

Sak 69-24 Godkjenning av innkalling 

Godkjent 

Sak 70-24 Godkjenning av referat 

Godkjent 

Sak 71-24 Politiske saker 

 

https://einnsyn.no/kalender?f=51330133-905f-40eb-a62c-e95980fcd625 

 

Sak 87/2024: Vaktmesterbolig St.Svithun 

I forrige UFU møte ble det vedtatt et tilleggsforslag om at man belyser mulighet for 

parkering for ansatte på St. Svithun Følger saken.  

 

Sak 90/2024: Skoleledelse i stavangerskolen 

Hvem står bak rapporten? Kan skolesjefen alene gi denne informasjonen? Kan man vise til 

at rektorer og skoleledere har kommet med tilbakemelding på disse spørsmålene? Hva med 

kvalitet og ansvar for oppfølging av rektorer og ledelse?  
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Sak 91/2024: Høringssvar om individregistre over barn i barnehager og barn i 

grunnskoleopplæring 

• På ett eller annet tidspunkt må vi begynne å måle virkningen av tiltak som settes inn 

i barnehage og skole, kartlegge hva som fungerer og hva som ikke gjør, og se trender 

i ulike faktorer. Vi tenker derfor at et individregister kan være en god strategi for å 

begynne med denne målingen 

• Vi mener at potensiale med forskningen dette kan resultere i, er positivt 

• Viktig å kartlegge blant annet hvorfor så mange barn trenger tilrettelegging i skolen 

• Alt henger sammen i et større bilde, og et slik individregister kan forhåpentligvis 

hjelpe dem med å finne retning, finne ut hvor skoen trykker 

• Kan det også brukes som et kontroll-system? Det savner vi for Stavanger kommune. 

Vi vet for eksempel om mange barn som har vedtak om ekstratimer, men som de 

ikke får og det blir ikke dokumentert. Vedtak skrives, men det finnes ingen system å 

følge dem opp på. Det er vanskelig og mangelfylt. Har noen andre kommuner et 

system som kontrollerer dette? Det må implementeres et system hvor ledelsen kan 

fange opp når vedtak ikke følges opp og jobben ikke blir gjort. Kan Vigilo på en eller 

annen måte brukes til dette? Digitalisering skjer på alle områder i kommunen, det 

må også være mulig å få det til her. Vedtak fra barnehagen må også følge med inn i 

skolen.  

 

➔ Vi forstår administrasjonens bekymring for merarbeid og kostnader ved 

implementering av et individregister, men mener likevel at fordelene ved å begynne 

å måle virkningen av tiltak, kan være verd det.  

 

 

Spørsmål fra Dagny S. Hausken vedr Gratisprinsippet i skolen og skolemat 

Tilbakemeldinger vi har fått om skolematsordningen: 

• Storhaug skole har vært veldig fornøyd med frokost 3 dager i uken. Har ikke krevd 

mye organisering, og lærere har opplevd elevene som mer konsentrerte og 

fokuserte. Godt miljø rund spising, og elevene synes det var trist at tilbudet ble lagt 

ned 

• Mosterøy skole er superfornøyd med ordningen: det har gitt positive sosiale utslag i 

klassene, og både foreldre, elever og lærere er fornøyde. Eneste de ikke er fornøyd 

med, er varmmaten – den faller ikke i smak. Det ender i store mengder svinn. 

Menyen blir likevel ikke endret til neste år, og da vil de fleste slutte med skolemat 

dessverre, hovedsakelig fordi man betaler for 5 dager, men barnet spiser kun mat 3 

av dagene, samtidig som man ikke ønsker å støtte en ordning som resulterer i så 

mye matsvinn. Hadde de servert brødmat 5 dager i uka hadde problemet vært løst.  

➔ Vi ser hva som skjer med skolematordningen i budsjettet før vi kommer med 

eventuelle tilbakemeldinger.  
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Sak 72-24 Sosiale medier og nye retningslinjer fra kommunen 

Nye regler i kommunen. Sykehjem stenger Facebook-side 

 

Vår side er en side med kun informasjon, og vi har ingen andre kanaler å kommunisere ut til 

alle foreldre i. Vi kan derfor fortsette våre sosiale medier sider, men vil vurdere å stenge 

kommentarfeltet.  

Sak 73-24 Høring av lov- og forskriftsendringer for å kunne opprette individregistre over barn i 

barnehager og barn i grunnskoleopplæring 

Hvordan stiller KFU seg til dette? 

Høring av lov- og forskriftsendringer for å kunne opprette individregistre over barn i 

barnehager og barn i grunnskoleopplæring - regjeringen.no 

 

Diskuterer mer og ser om vi sender inn høringsinnspill.  

Sak 74-24 Årsmøte 

Dato: 20.mai kl. 18.30-19.30 / 20.30, avhengig av om vi har noen faglige innslag 

 

➔ Therese og Nina ser på alternativer til faglig innslag, og har følinger ute på hva som 

rører seg der ute og hva som kan være et interessant tema 

➔ Styremedlemmer tar stilling til om de skal til gjenvalg (på gjenvalg står Kristen, 

Espen, Kristin og Tove) 

➔ Alle deler informasjon om årsmøtet og jobber for at flest mulig deltar (digitalt).  

➔ Therese lager agenda og invitasjon god tid i forveien 

Sak 75-24 Status bydeler og kontoret 

Hundvåg 

• Ønske om å få til bydels-FAU.  

• Jobber med å få i gang natteravn. Tidligere hadde frivillighetssentralen ansvar for 

ordningen, men ansatt der følte ikke hun var i posisjon til å organisere foreldre, og 

ansvaret overføres dermed til FAU på ungdomskolene. 

- Innslag om å gi informasjon om Natteravnsordningen på foreldremøte i 7.klasse, 

slik at foreldre er informert og kan melde seg med det samme de blir foreldre på 

ungdomskolen  

- Kan disse møtene arrangeres på i alle bydelene? Del inn i at det alltid går noen 

som har gått før sammen med noen nye. 

• Ønske om å se på muligheten til å tildele roller og verv i kommunen, som FAU 

representant, klassekontakter, KFU representant etc.  

• Austbø skole er bekymret for at ikke-lovpålagte ressurser skal kuttes i skolen i 

forbindelse med redusert pengebruk i kommunen, og vedtakelse av HØPen.  Generell 

bekymring blant skolene. Dersom miljøarbeidere blir kuttet for eksempel, vil det få 

store konsekvenser på lang sikt, og det er kun en kortvarig besparelse.  

• Hundvåg: 6.klasse har alltid arrangert tur, hvorpå FAU har bidratt med betaling av 

turene. Nå endrer situasjonen seg med betaling av lønn til lærere på skoleturer, og 

selv om FAU har tilbudt seg å være med å dekke utgiften, sier skolen nei. Noen 
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foreldre har tatt initiativ til å arrangere det, men slike skoleturer på eies av skolen og 

det lar seg dermed ikke gjør. KFU minner om Gratisprinsippet, også uten om 

skoletiden, og barneskoler skal i følge lærerplanen ikke på skoletur på barneskolen.  

• FAU innfører en prøveordning med at rektor kun er med på annet hvert FAU møte, 

da det ikke er behov for at han er til stede hver gang.   

 

Finnøy 

• FAU på hele Finnøy jobber med et «Sosiale medier» prosjektet for alle 8.klassene. 

• Natteravner fungerer fint.  

 

Hillevåg: 

• Fremdeles en del trafikk-utfordringer. 

• Fremdeles generelle utfordringer med sosiale medier, som toppet seg denne uken med 

sak i Aftenbladet om rangering av elever i skolekatalogen.  

Tasta 

• Ingenting å meddele. 

 

Madla 

- Hatt FAU bydelsmøte for både barne- og ungdomskoler. Bra og interessant møte. 

Gode diskusjoner rundt flere tema, blant annet 17.mai, natteravner o.l. Ble enige om 

nytt møte til våren.  

- Utfordrende når FAU representanter velges så sent på året, det gjør det vanskelig å 

komme i gang med det skikkelige arbeidet. 

- En del utfordringer med å få et godt og stabilt FAU på Kvernevik på plass. 

- FAU ønsket å bestille Barnevakten inn til et foredrag for elever og lærere i 

skoletiden, men det ble stemt ned av de ansatte. FAU ville organisere og betale. 

Lærerne ønsket det ikke fordi de følger opp temaet nettvett jevnlig på skolen.  

- FAU har fått tilbakemeldinger om foreldre som opplever at de har 60% gratis SFO 

plass ikke får velge dag, og har dermed endt opp med å betale for en 100% stilling, 

slik at de står fritt til å velge. Sjekket opp dette hos en SFO leder i kommunen, som 

mente at foreldre skal få velge de dagene man trenger SFO, og at endringer kan 

foretas med god varsling, for eksempel en måned.   

 

Storhaug 

• 38 elever som flytter fra Storhaug skole til Lervig skole 

• Lite sykefravær i staben på Storhaug skole  

• FAU fungerer bra, både på Storhaug og Nylund. Nye rektor på Lervig skole, Geir 

Olsen, håper på å ha et FAU og elevråd på plass i løpet av starten på 2025.  

• Storhaug skole har bestemt at de velger nye styremedlemmer/verv i FAU på nyåret 

for å sikre god overlapping og overlevering.  

• FAU fungerer bra.  
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• Fellesmøte for foreldre med barn som flytter til den nye skolen avholdes 

28.november på Nylund skole. 

 

Nina 

- En god del nye saker.  

- Var med på et foredrag på Eiganes skole sammen med Klara Øverland, 

psykologspesialist på Læringsmiljøsenteret på UiS, hvor Nina hadde et innlegg på en 

halv time, og Klara 1 time. Tema var hva mobbing gjør med et barn. Planlegger å 

fortsette dette samarbeidet utover våren, og se på muligheten på å få med politiet 

også. Nina sender ut tilbud til skolene og kjører førstemann til mølla prinsippet.  

 

Therese 

- Informasjon om felles FAU – og SU møte 

- Funn fra pilot-prosjektet «Foreldre vil med i flokken rundt barnet» 

 

Sak 76-24 Eventuelt 

➔ Enighet om ekstra styremøte 7.januar, hvor vi får mer tid til å diskutere andre ting 

enn politiske saker.  

 

Møtedatoer 
 

  
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
TIL INFO: 
Kalenderoversikt over bydelsmøter: 
https://einnsyn.no/kalender?f=26d32b22-48df-4298-9881-c4a6fa024b5f 

 

 

 

KFU UOU 

20.08.2024 kl. 18.30 28.08.2024 

17.09.2024 kl. 18.30 25.09.2024 

15.10.2024 kl. 18.30 23.10.2024 

26.11.2024 kl. 18.30 04.12.2024 

KFU UOU 

21.01.2025 kl. 18.30 29.01.2025 

04.03.2025 kl. 18.30 12.03.2025 

01.04.2025 kl. 18.30 09.04.2025 

13.05.2025 kl. 18.30 21.05.2025 

10.06.2025 kl. 18.30 18.06.2025 

2025 kl. 18.30 KFU Årsmøte 
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